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ورزشگاه خانگی استقلال رؤیا نیست
اســـتقلال پیـــش از شـــروع فصـــل جدید بـــه بخش 
خصوصـــی واگـــذار شـــده و ایـــن تصمیـــم درحالـــی 
نگاه هـــا را متوجـــه خـــود کـــرده کـــه روشـــن نیســـت 
بخـــش خصوصـــی کـــه اســـتقلال را تحـــت مالکیت 
خـــود قـــرارداده از چه منابعی کســـب درآمـــد خواهد 
کرد و بـــه دنبال چـــه اهـــداف مالی اســـت. چند ماه 
قبـــل و در بحبوحه شـــایعات متعـــدد پیرامون حذف 
اســـتقلال بـــه دلیـــل نامشـــخص بـــودن مالکیت از 
لیگ قهرمانان آســـیا و تأیید نشـــدن مجوز حرفه ای، 
در نهایـــت تصمیم گرفته شـــد باشـــگاه اســـتقلال به 
هلدینـــگ خلیج فـــارس واگذار شـــود اما تا بـــه امروز 
گفته نشـــده که مالکان هلدینـــگ خلیج فارس با چه 
ترفندی اقدام بـــه درآمدزایی خواهند کـــرد و چگونه 
می خواهنـــد هزینه های باشـــگاهی کـــه زیرمجموعه 
خـــود قـــرار داده اند را تأمین کنند. مســـلم اســـت که 
بخشـــی از ایـــن هزینه ها از کنـــار تبلیغـــات و فروش 
برنـــد تأمین خواهد شـــد؛ بخشـــی دیگـــر هم ممکن 
اســـت از طریـــق فـــروش برخـــی کالاهـــای محـــدود 
کـــه هرازگاهـــی از ســـوی مدیران ایـــن باشـــگاه تهیه 
شـــده، تأمیـــن گـــردد امـــا پرواضح اســـت کـــه تمام 
ایـــن درآمد هـــا کفـــاف تیمـــداری در چنین ســـطحی 
را نخواهـــد داد و مالـــکان اســـتقلال بایـــد بودجه را از 
منابـــع دیگـــری تأمیـــن کنند تـــا اســـتقلال بتواند به 
رقابـــت بـــا حریفـــان خـــود پرداختـــه و به خصوص در 
نقل و انتقـــالات پیش فصل از رقبایـــش عقب نماند. 
آنچه اما مالکان باشـــگاه اســـتقلال را در درازمدت به 
ســـودی بزرگ از کنار تیمداری خواهد رساند، ساختن 
یک ورزشگاه اختصاصی اســـت. تردیدی نباید داشت 
اگـــر این قـــدم بزرگ در باشـــگاه اســـتقلال برداشـــته 
شـــود بســـیاری از موانع مالـــی از بین خواهـــد رفت و 
باشـــگاه اســـتقلال دســـت کم دخـــل و خرج خـــود را 
تأمیـــن خواهـــد کرد. داشـــتن یـــک ورزشـــگاه مجهز 
کـــه همه گونه امکاناتی در خود داشـــته باشـــد، ســـود 
قابـــل توجهـــی برای ایـــن باشـــگاه به همـــراه خواهد 
داشـــت و نه تنها بلیت فروشـــی بلکه دیگـــر اقدامات 
درآمـــدزا کـــه در باشـــگاه های بـــزرگ جهـــان انجـــام 
می شـــود، می تواند اســـتقلال را از لحـــاظ درآمدزایی 
به ســـرمنزل مقصود برســـاند و اوضاع را روبه راه کند. 
مالکان باشـــگاه اســـتقلال درواقع اگر می خواهند در 
ســـال های آتـــی از کنار این باشـــگاه داری ســـود نیز به 
جیب بزنند، باید ســـاخت ورزشـــگاهی بـــا همه گونه 
امکانـــات را در اولویت قرار دهند تا مانند بســـیاری از 
باشـــگاه های نامـــدار فوتبال جهان از ســـود حاصل از 
داشـــتن ورزشـــگاه اختصاصی مبالغ قابل توجهی به 
دســـت آورده و بخـــش بزرگی از بودجه جـــاری تأمین 
گردد. بی تعـــارف مالکان اگر نقشـــه راه تعیین کرده و 
از روزمرگی های خرید فـــلان بازیکن خارجی یا ایرانی 
رها شـــوند، نتایـــج بهتری عایـــد این باشـــگاه بزرگ و 

مردمی خواهد شـــد.

 استقلال همچنان پای میز مذاکره
باشـــگاه اســـتقلال درحالـــی کـــه از لحـــاظ داشـــتن 
بازیکـــن خارجی وضعیت مطلوبـــی دارد و همین حالا 
8 بازیکـــن در ترکیب فصـــل بعد حضور دارنـــد و باید 
دو بازیکـــن از فهرســـت نهایی کنار گذاشـــته شـــوند، 
همچنـــان مذاکـــره با بازیکنـــان خارجی را رهـــا نکرده 
و درپی جـــذب گزینه هـــای ایده آل اســـت. در همین 
راستا دیدیه اندونگ ســـتاره گابنی با باشگاه استقلال 
بـــه توافقاتـــی رســـیده و قرار اســـت این مذاکـــرات در 

روزهای آتـــی نیز ادامـــه یابد.

 

 شرط استقلال برای فروش 
منتظر محمد

باشگاه مس رفســـنجان به دنبال دائمی کردن قرارداد 
منتظر محمد اســـت و مسئولان باشـــگاه استقلال نیز 
بـــه واســـطه بی میلـــی نکونام بـــه حفظ ایـــن بازیکن 
عراقـــی بی میل نیســـتند کـــه چنین اتفاقـــی رخ دهد 
و منتظـــر محمـــد جـــدا شـــود. گفتـــه شـــده باشـــگاه 
اســـتقلال برای انتقال این بازیکن خواســـتار دریافت 
مبلغ قابل توجهی شـــده اما باشـــگاه مس رفســـنجان 
که با مشـــکلاتی در فصـــل جاری مواجه اســـت، با این 

درخواســـت موافقت نکرده اســـت.

 

عینک گندوز سوژه یک حاشیه جنجالی
بیســـت ســـال قبل پرســـپولیس یک دروازه بان اهل 
مونته نگرو جذب کرد کـــه در این تیم چندان موفق 
نبود. ایلیچ بدشـــانس بـــود که در آن فصـــل در تیم 
پرســـتاره پرســـپولیس گل هـــای بدی خـــورد. برخی 
ایـــن گل های خـــورده را بدشانســـی او می دانســـتند 
امـــا برخـــی بـــه جای گیری هـــای ضعیفـــش اشـــاره 
می کردنـــد. در عین حال همان زمان بحث مشـــکل 
بینایـــی او هم پیش آمد که بـــرای مدتی نقل محافل 

فوتبالی و رســـانه ها بود. 
حـــالا الکســـیس گنـــدوز بعـــد از کلی جســـت وجو 
بـــا قـــراردادی سه ســـاله بـــه عنـــوان یکـــی از معدود 
دروازه بان هـــای خارجـــی ایـــن تیـــم به پرســـپولیس 
پیوســـته و دوبـــاره بحـــث ضعـــف بینایـــی او مطرح 
شـــده. انتشـــار عکس هـــای او در ترکیـــه درحالی که 
عینک به چشـــم داشـــت و قـــرارداد را امضـــا می کرد 
منجربـــه این شـــد تـــا در فضـــای مجازی بـــه ضعف 

بینایـــی او اشـــاره کنند. 
البته کـــه مشـــخصاً عینـــک مـــورد اســـتفاده گندوز 
مخصوص مطالعه اســـت و ضعف بینایی در فواصل 
نزدیـــک اختلالی در مســـابقه فوتبال ایجـــاد کند اما 
شـــاید همیـــن ضعف هم بـــرای یک فرد 28ســـاله تا 

حدودی عجیب باشـــد.

یادداشت

خبر

حمیدرضا عرب
روزنامه نگار

تغییر روی نیمکت یاران نکونام ادامه دارد

ح  آبی ها به دنبال دستیارخارجی مطر
بـــا پایان لیگ بیســـت و ســـوم و از دســـت رفتـــن قهرمانی اســـتقلال در هفته های 
پایانـــی، موجی از انتقادات علیـــه کادرفنی جواد نکونام بـــه راه افتاد. هر چند نوک 
تیـــز پیکان انتقـــادات در مقطعی هم متوجه جـــواد نکونام بود امـــا در نهایت این 

مربـــی با تبصره و تـــک ماده در اســـتقلال حضور یافت.
در نهایـــت جـــواد نکونام غیر مســـتقیم وعده داد کـــه کادرفنی خـــودش را تقویت 
می کنـــد و یک دســـتیار خارجـــی درجه یک به تیمـــش اضافه خواهد کـــرد. در حالی 
کـــه قرار بود بـــا تصمیم جواد نکونام، یکی، دو دســـتیار خارجی به کادر فنی اســـتقلال 
اضافه شـــوند، باشـــگاه هنوز اقدامی در این باره نکرده است. مدت هاســـت که اخباری در 
خصوص اضافه شـــدن یک دستیار اســـپانیایی به کادرفنی استقلال شـــنیده می شود؛ موضوعی 
که تا به امروز عملی نشـــده ولی آبی پوشـــان همچنـــان پیگیر جذب یک مربـــی رزومه دار برای حضور در ایران هســـتند.
البته که نکونام فصل قبل نیز به دنبال اســـتخدام یک مربی خارجی بود ولی به دلیل مشـــکلات مالی و مســـائل مربوط 

به ســـقف قرارداد، موفق به انجام این کار نشـــد و حتی قرارداد یوســـو سســـما نیز پس از مدت طولانی به ثبت رسید.
امـــا این بار جواد برای فصل جدید عزمش را جزم کرده و در تلاش اســـت تا یک دســـتیار رزومـــه دار خارجی را به کادرفنی 

خود اضافه کند تا برخی از ضعف های اســـتقلال در بخش مســـائل فنی اینگونه پوشـــیده شود.
تاکنون مهدی هاشمی نســـب به کادرفنی اســـتقلال اضافه نشـــده و به نظر می رســـد دســـتیار خارجی جانشین این مربی 
شـــود اما شـــنیده ها حاکی از آن اســـت که هاشمی نســـب هم احتمالاً بزودی به کادرفنی اســـتقلال اضافه خواهد شد و با 
ایـــن تفاســـیر کادرفنی این تیم بدون تغییر باقـــی خواهد ماند و حالا بایـــد منتظر ماند و دید در روزهای آینده سرنوشـــت 

کادرفنی اســـتقلال چگونه رقم خواهد خورد.

جدایی بلانکو جدی شد

یک مهاجم بزرگ در راه استقلال
با نایب قهرمانی استقلال در لیگ بیست و سوم، آبی پوشان در اندیشه جبران ناکامی 
در فصل قبل هستند و با حمایت های مالی هلدینگ استقلالی ها حضور پرقدرتی 

در بازار نقل وانتقالات داشتند.
در این میان شنیده می شود گوستاوو بلانکو مهاجم آرژانتینی استقلال، که فصل 
گذشته یکی از بازیکنان تأثیرگذار بوده، در روزهای اخیر خواهان جدایی از استقلال 
به دلیل مشکلات خانوادگی شده است. البته بلانکو یک فصـل دیگر با باشگاه قرارداد 
دارد و نمی تواند برای فسخ قرارداد اقدام کند اما او به دنبال تعامل با مدیران این باشگاه 

برای جدایی از جمع آبی پوشان است.
قطعاً  بلانکو  جدایی  صورت  در  دادند  اطلاع  نکونام  جواد  به  هم  هلدینگ  مدیران  البته 
یک مهاجم درجه یک را جذب خواهند کرد اما بلانکو در فصلی که منجر به نایب قهرمانی استقلال شد، عملکرد 
بازیکنان مورد علاقه نکونام  به ثمر رسانده و جزو  این تیم  برای  را  به اجرا گذاشت و گل های حساسی  را   خوبی 

محسوب می شود.
نکونام معتقد است که سبک بازی فصل آینده او بر اساس حضور بلانکو چیده شده و تا این لحظه برای جدایی این مهاجم 
رضایت نداده است اما مدیران هلدینگ در تلاش هستند تا جواد را متقاعد کنند به جدایی این مهاجم رضایت دهد و با 

یک نام بزرگ خط حمله خود را تقویت کند.
بلانکو در فصلی که گذشت در خط حمله عملکرد خوبی داشت و بی شک ادامه حضور او در استقلال خواسته هواداران 
هم هست اما در حال حاضر از موسی مارگا به عنوان گزینه جدی جانشینی بلانکو در استقلال نام برده می شود و این نام 

بزرگ ممکن است هواداران استقلال را به جدایی بلانکو راضی کند.

حســـن روشـــن، پیشکســـوت باشـــگاه 
اســـتقلال با اشـــاره به عملکرد استقلال 
در فصل نقل و انتقالات گفت: »امســـال 
تمـــام ابزارهـــای مـــورد نیاز برای کســـب 
عنـــوان قهرمانـــی مهیاســـت و طبیعـــی 
اســـت که با این شـــرایط هواداران از این 

تیم قهرمانـــی بخواهند.«
وی در ادامه توضیح داد: »به اعتقاد من 
اگر جـــواد نکونـــام مشـــاوره های خوبی 
دریافت کند و شـــهامت لازم برای کمک 
گرفتـــن از آدم هـــای قوی و خوشـــنام را 
داشته باشـــد می توانیم شاهد موفقیت 
و پیشـــرفت اســـتقلال در رقابت هـــای 

داخلی و آســـیایی باشیم.«
بازیکن ســـال های دور استقلال در ادامه 
گفـــت: »امســـال دیگـــر بهانـــه ای برای 
ناکامـــی و نتیجـــه نگرفتن وجـــود ندارد، 
بازیکنان با نظر ســـرمربی جذب شدند 
و هلدینـــگ خلیج فـــارس تمـــام تـــوان 
خـــود را برای بـــرآورده ســـاختن توقعات 
ســـرمربی تیم صـــرف کـــرده و از این رو 
باید تیـــم بـــه بالاترین ســـطح موفقیت 

دســـت پیدا کند.«
روشـــن در خصـــوص حضـــور بازیکنـــان 
خارجـــی و اضافـــه شـــدن ســـتاره های 
داخلـــی لیـــگ برتـــر بـــه مجموعـــه فنی 
اســـتقلال نیـــز گفـــت: »حضـــور بازیکن 
بـــزرگ بـــرای یـــک تیـــم اتفـــاق خوبـــی 
اســـت امـــا در کنار ایـــن بازیکنـــان باید 
از جوان هـــا نیـــز اســـتفاده کـــرد. وقتی 
مـــا از بازیکن جـــوان در ترکیـــب اصلی 
تیم اســـتفاده کنیـــم، انگیـــزه مضاعفی 
خـــود  آکادمـــی  و  پایـــه  تیم هـــای  بـــه 

می دهیـــم. آن وقت می توانیـــم آینده را 
برای اســـتقلال به بهترین شکل ممکن 

رقـــم بزنیم.«
وی در ادامـــه توضیح داد: »اســـتفاده از 
بازیکن بـــزرگ داخلـــی و خارجـــی مثل 
داشتن حساب جاری اســـت اما بازیکن 
آکادمـــی مثـــل حســـاب قرض الحســـنه 
اســـت، ما اگـــر آکادمی قـــوی و مقتدری 
داشته باشـــیم می توانیم دوباره جباری، 
آندو، خسرو حیدری و صادقی ها داشته 
باشـــیم و آینده را به ســـود خودمان رقم 

بزنیم.«
حســـن روشـــن بـــا اشـــاره بـــه نقـــش 
هلدینـــگ خلیج فـــارس در موفقیـــت و 
پیشـــرفت اســـتقلال در حـــوزه تیم های 
پایـــه و آکادمـــی توضیـــح داد: »مـــن بـــه 
اتفـــاق جبـــاری و مظلومـــی در ملاقاتی 
که بـــا رئیـــس هیـــأت مدیره اســـتقلال 
داشـــتیم به شـــهریاری هم متذکر شدم 
که فعال ترین بخش باشـــگاه اســـتقلال 
باید آکادمی باشـــد دقیقـــاً همان اتفاقی 
کـــه در کشـــورهای حـــوزه خلیج فـــارس 
در حـــال انجـــام اســـت. ما اگـــر بازیکن 
خوب تربیت کنیم لازم نیســـت ســـالانه 
صدهـــا میلیـــارد پـــول بـــه پـــای بازیکن 
داخلـــی و خارجـــی بریزیـــم. مـــن منکر 
حضور بازیکن باکیفیت و خوب خارجی 
نیســـتم امـــا در کنـــار اســـتفاده از ایـــن 
مهره هـــا بایـــد به جوانـــان مســـتعد و با 

انـــرژی خودمان هـــم توجـــه کنیم.«
پیشکســـوت باشگاه اســـتقلال در پایان 
یـــک توصیـــه مهـــم بـــه جـــواد نکونـــام 
داشت: »امســـال باید شأن و شخصیت 
نیمکت اســـتقلال بـــه مراتـــب افزایش 
یابـــد، رفتارهای ســـال گذشـــته و حمله 
بـــه داور هیـــچ تأثیری نداشـــت و باعث 
شد اســـتقلال گرفتار حاشیه های کاذب 

شـــود، امـــا امیـــدوارم امســـال نیمکت 
اســـتقلال با ثبات باشـــد و با شـــخصیت 
حرفـــه ای مطابـــق اســـتانداردهای روز 
دنیا با اتفاقـــات فوتبالی برخـــورد کند تا 
اســـتقلال تمرکز خود را از دســـت ندهد 
و کار بـــرای ما کنار زمین مثـــل قبل گره 

نخورد.«
حمیـــد درخشـــان در خصـــوص جذب 
دروازه بان الجزایری پرســـپولیس گفت: 
به هـــر حـــال او در فرانســـه و تیـــم ملی 
الجزایـــر و مضاف بـــر آن در تیمی معتبر 
از لیـــگ الجزایـــر هـــم بازی کرده اســـت 
و ســـن مناســـبی هـــم دارد بـــه همیـــن 
دلیـــل حتمـــاً از تجربه خوبـــی برخوردار 
اســـت ضمـــن اینکـــه ســـرمربی هـــم از 
دروازه بانـــی کـــه بـــه خدمـــت گرفتـــه 
شـــناخت خوبـــی دارد و باید بـــه گاریدو 
اطمینـــان و از خریـــد او حمایـــت کرد تا 
ایـــن بازیکن بتوانـــد ارزش های خودش 
را در پرسپولیس نشـــان دهد. سرمربی 
اســـبق پرســـپولیس در پاســـخ به اینکه 
آیا حضـــور دروازه بانـــی از الجزایـــر برای 
حضور در پرســـپولیس ریسک محسوب 
نمی شـــود گفـــت: بـــه هـــر حال بعـــد از 
جدایـــی دروازه بـــان اصلـــی حتمـــاً نیاز 
بود کـــه بازیکـــن جدیدی جذب شـــود 
و هـــر خریـــدی ریســـک دارد. پولی هم 
کـــه ایـــن دروازه بـــان گرفته به نســـبت 
بازیکنـــان خارجـــی پول زیادی نیســـت 
چه بســـا کـــه مـــا بازیکنانـــی در فوتبال 
ایـــران داشـــتیم کـــه رقـــم قـــرارداد یک 
یـــک میلیـــون دلار  بـــالای  فصل شـــان 
بـــوده اســـت. باید ایـــن نکتـــه را هم در 
نظر داشـــته باشـــیم که بازیکنـــی مانند 
یامال هـــم 800هـــزار دلار از بارســـا برای 
یـــک فصـــل پـــول دریافت کرده اســـت. 
درخشـــان در رابطـــه بـــا نیازهـــای دیگر 

پرســـپولیس گفـــت: عبدی حتمـــاً باید 
حفظ شـــود و جـــدا از ایـــن بازیکن باید 
یـــک مهاجـــم خارجی ششـــدانگ دیگر 
هم جـــذب کنیـــم چـــون فصل بســـیار 
ســـختی پیـــش روی پرســـپولیس قـــرار 
داد. بـــا احتســـاب چند جـــام داخلی و 
لیگ نخبگان که بســـیار ســـخت اســـت 
حتماً پرســـپولیس بایـــد مهاجم جذب 
کند چه بســـا کـــه در غیر ایـــن صورت با 
وجود فشـــردگی مسابقات و مصدومیت 
و محرومیت با توجه به تعدد مســـابقات 
به خاطر کمبـــود بازیکن دچار مشـــکل 
خواهد شـــد. پرســـپولیس با جذب یک 
مدافـــع چپ و یک مهاجـــم دیگر جدا از 
دروازه بانـــی که جذب کـــرده باید هر چه 
زودتر تکمیل شـــود تا در شروع فصل با 

مشـــکل مواجه نشـــود.
درخشـــان در رابطـــه با ایـــن موضوع که 
رفیعـــی بـــه عنـــوان گلـــر دوم می توانـــد 
الکســـیس  بـــرای  خوبـــی  جایگزیـــن 
باشـــد نیـــز گفـــت: به هرحـــال بایـــد به 
بازیکنـــان اطمینـــان کـــرد چـــه بســـا که 
مـــا بـــه دروازه بانی مانند نکیســـا در جام 
جهانـــی بـــازی دادیم بـــه همیـــن دلیل 
نبایـــد از بـــازی دادن به بازیکنـــی مانند 
رفیعی در آســـیا به عنـــوان گلر اصلی یا در 
صورت لزوم به عنوان گلر دوم بترســـیم. 
بازیکن اســـبق پرســـپولیس در رابطه با 
تأثیـــر غیبت اورونـــوف در بـــازی ابتدای 
فصل هم گفت: به نظرمـــن اورونوف در 
بازی های آخر فصل گذشـــته نتوانســـت 
آن روند موفقی که داشـــت را ادامه دهد. 
در حـــال حاضر هم غیبت ایـــن بازیکن 
حتماً تأثیرگـــذار خواهد بود. او از زمانی 
که پیشـــنهاد مالی خوبـــی دریافت کرد 
بـــه نوعی دچـــار افت شـــده درحالی که 
یک بازیکـــن باید بداند وقتـــی روندش 

را حفـــظ و بهتـــر کار کند حتمـــاً باز هم 
پیشـــنهادهای بهتـــری دریافـــت خواهد 
کرد. یک بازیکن با بیشـــتر دیده شـــدن 
حتماً بایـــد بهتر باشـــد و موفقیت های 
بیشـــتری کســـب کند به همیـــن دلیل 
نباید کم انگیزه شـــده و شرایطش تغییر 

کند. پیدا 
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علیپور مهاجم نوک؛ عیسی در سایه

 گاریـــدو و افـــکارش همچنـــان برای 
هواداران پرســـپولیس و رســـانه ها تا 
حدود زیـــادی پنهان اســـت اما جدا 
از مسائلی مثل خصوصیات اخلاقی 
یا مدل مربیگری و فلســـفه فوتبالی، 
شـــاید آنچـــه الان بـــرای هـــواداران 
پرســـپولیس اهمیت بیشـــتری دارد 
انتخـــاب نهایـــی او بـــرای چیـــدن 
ترکیـــب اصلـــی تیمش در مســـابقه 

آغازیـــن فصل خواهـــد بود.
بعد از ســـه بازی تدارکاتی نه چندان 
مهم و جالب که احتمالاً نتوانســـته 
حداقل ســـاختار تدافعی تیم گاریدو 
را در معـــرض آزمـــون قـــرار دهـــد، 
پرســـپولیس در اولین بازی تدارکاتی 
جـــدی خـــود تیـــم الاهلـــی بحرین 
را نیـــز در ترکیـــه بـــا 5 گل مغلـــوب 
کـــرد تـــا امیدواری ها نســـبت به تیم 
گاریدو بـــا وجود تمـــام کمبودهایی 

که داشـــته و دارد بیشـــتر شود.
امـــا در مورد ایـــن بـــازی و ارنجی که 
گاریـــدو بـــه میـــدان فرســـتاد چنـــد 
نکتـــه را می تـــوان متذکـــر شـــد که 
برآینـــد آن نشـــان می دهـــد احتمالاً 
تـــا روز بازی بـــا ذوب آهن کـــه کمتر 
از دو هفتـــه تـــا آن فاصلـــه داریـــم 
ســـردرگمی ها دربـــاره ارنـــج مد نظر 
مربی اســـپانیایی ادامه دارد و شاید 
این مربـــی شـــگفتانه هایی در ارنج 

ابتدایی داشـــته باشـــد.
خیـــر  ا تـــی  رکا ا تد ی  ز بـــا و  د ر  د
پرســـپولیس، گاریـــدو از مهرشـــاد 
اســـدی در ترکیب اصلی اســـتفاده 
کـــرده و ایـــن یعنی کـــه ظاهـــراً او از 
امیررضـــا رفیعـــی جلوتر اســـت. هر 
چنـــد احتمـــالاً الکســـیس گنـــدوز 
بـــا حـــدود ده روز تمرین کنـــار تیم 
بـــه ترکیـــب اصلـــی خواهد رســـید 
اما اگر مهرشـــاد اســـدی دروازه بان 
دوم باشـــد اتفـــاق جالبـــی اســـت. 
مهرشاد اســـدی قد و قامت بهتری 
نســـبت به رفیعـــی دارد و فصل قبل 
در بازی هـــای تدارکاتـــی و تمرینات 
آنقـــدر خـــوب بـــود کـــه بازیکنـــان 
می گفتند او هـــم می تواند در موقع 
مقتضـــی جانشـــین مناســـبی برای 

بیرانوند باشـــد.
در دفاع چپ همچنان وحید امیری 
نفر اول برای حضور در ترکیب اصلی 
اســـت و شـــاید اگر یحیی عطیه الله 
هم جذب پرســـپولیس شـــود در دو 
ســـه بازی ابتدایـــی احتمـــالاً امیری 

مدافـــع چپ ترکیب اولیه باشـــد.
معادلـــه پررنـــگ امـــا در قلـــب خط 
دفاعی اســـت. جایی که گولســـیانی 
خیلـــی دیر به تمرینات اضافه شـــده 
و پورعلی گنجی بعـــد از یک جراحی 
ســـنگین و حـــدود ده مـــاه دوری از 
مســـابقه رســـمی فوتبال حالا کاملاً 
آماده اســـت اما گاریدو از بازی دادن 
بـــه او می ترســـد و مقابـــل الاهلـــی 
 بحرین از زوج کنعانی زادگان – فرجی
در قلـــب دفاع بهره بـــرده که جالب 

به نظر می  رســـد.
در مرکز زمین پرســـپولیس مســـعود 

ریگـــی، ســـروش رفیعـــی و یاســـین 
ســـلمانی بازی کرده اند کـــه احتمالاً 
یاســـین کمی جلوتر بازی کـــرده اما 
محمـــد خدابنده لو هـــم می تواند با 

ایـــن نفرات رقابـــت کند.
بـــه نظر می رســـد دو بازیکـــن جناح 
راست پرســـپولیس ایوب العملود و 
فرشـــاد احمدزاده هم جای ثابتی در 
ترکیب پرســـپولیس دارنـــد اما آنچه 

اخیـــراً به چشـــم آمده و جـــذاب به 
نظر می رسد استفاده همزمان از دو 
مهاجـــم نوک در خط حمله اســـت.

و  علیپـــور  علـــی  توأمـــان  حضـــور 
عیســـی آل کثیـــر در ترکیـــب اولیه، 
سیســـتم پایـــه گاریـــدو را همچنان 
پرابهام تـــر می کنـــد و انگار عیســـی 
در نقـــش مهاجـــم ســـایه و علیپـــور 
در نـــوک حمله بـــازی کرده اند و این 

قضیـــه حتـــی در مـــورد ذخیره های 
آنهـــا ابوالفضـــل بابایـــی و علیرضـــا 

خـــدادادی هـــم مصـــداق دارد.
با ایـــن وجود شـــاید باز هـــم نتوان 
از ایـــن ترکیب درباره ارنـــج ابتدایی 
بـــازی بـــا ذوب آهن قضـــاوت کامل و 
قاطعی داشـــت چرا که پرسپولیس 
همین حالا در ترکیه 31 بازیکن دارد 
که 15 تـــا از آنهـــا در بازی بـــا الاهلی 

بحرین بـــه میدان رفتنـــد و احتمالاً 
در دومیـــن بـــازی تدارکاتـــی نفرات 
دیگـــری در ترکیب اصلی و به عنوان 
بازیکـــن تعویضی به زمیـــن خواهند 
رفت و در نهایت اگر بـــازی تدارکاتی 
دیگری تا شـــروع لیگ برگزار شـــود 
شـــاید بتوان دربـــاره تیمی کـــه قرار 
اســـت روز 26 مرداد بـــه میدان برود 

قضـــاوت و نظـــر صریح تری داد.
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